

Personal Information Collection Statement

By registering for 2025 Birthday Offer – Holidays Pillar ("Offer"), you consent to the collection and use of your personal data by Cathay Pacific Airways Limited ("CX"), operating through its wholly-owned subsidiary Asia Miles Limited ("AML"). The personal data collected include your Cathay membership number, first and last name, email address, booking reference and travel period for the purposes of crediting miles to your account.

The provision of your personal data is voluntary. If you fail to provide the requested personal data, you may not be able to participate in the Offer.

CX/AML will retain the personal data you provided for miles crediting for six months after the birthday month, the miles crediting is completed, after which it will be deleted.CX/AML will not use the personal data to update your records.

Your personal data will be used by CX/AMLfor the purposes stated above and will not be transferred to any third parties without your consent.

CX/AML is committed to protecting the privacy of your personal data and will handle it in accordance with its <u>Privacy Notice</u>. You have the right to request access to and correction of your personal data held by CX/AML. If you have any questions or concerns about how CX/AML handles your personal data, please contact +852 2747 3333.



個人資料收集聲明

透過參加生日里數獎賞優惠(「優惠」),即表示你同意國泰航空有限公司(「國泰」)透過其全資附屬公司亞洲萬里通有限公司(「亞洲萬里通」)收集及使用你的個人資料,所收集的個人資料包括你的國泰會員號碼、姓氏、名字、電郵地址、預定編號及旅遊日期,以用於處理回贈里數獎賞。

提供個人資料純屬自願性質。如你未能提供所要求的個人資料,可能導致你無法參加是次優惠。

國泰/亞洲萬里通只會於里數獎賞日,即生日月份隨後之六個月內保留你就是次優惠所提供的個人資料,相關資料之後將被安全銷毀。國泰/亞洲萬里通不會使用你的個人資料作紀錄更新之用。

您的個人資料將由國泰 / 亞洲萬里通用於上述目的,並且在未經您同意的情況下不會轉移給任何第三方。

國泰致力保護你的個人資/亞洲萬里通料及私隱,並將根據其私隱政策處理相關資料。閣下有權要求存取和更正國泰/亞洲萬里通持有你的個人資料。如果閣下對國泰/亞洲萬里通如何處理你提供的個人資料存有任何疑問或疑慮。可致電+852 2747 3333